



الجمعية العامة الـ 147 للاتحاد البرلماني الدولي



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

لواندا، أنغولا

27-23 تشرين الأول/أكتوبر 2023

مشروع جدول الأعمال

الاجتماع المشترك بين رؤساء المجموعات الجيوسياسية ورؤساء اللجان الدائمة

الإثنين، 23 تشرين الأول/أكتوبر، 11:00 – 13:00، تيندا 1 (Tenda 1)، الطابق الأرضي

1. معلومات مستكملة مقدمة من الرئيس عن أنشطته الرئيسية منذ انعقاد الجمعية العامة الـ 146 في المنامة

2. معلومات مستكملة مقدمة من رؤساء المجموعات الجيوسياسية عن أنشطتهم الرئيسية منذ انعقاد الجمعية

العامة في المنامة، والتوقعات للجمعية العامة في لواندا

3. تناوب رؤساء ونواب رؤساء اللجان الدائمة

(الوثيقة C/JM/147/3-Inf)

4. الموضوع ذو الأولوية للاتحاد البرلماني الدولي للعام 2024 بشأن السلم والأمن الدولي: مساهمة البرلمانات

الأعضاء في الاتحاد البرلماني الدولي واللجان الدائمة وغيرها من هيئات الاتحاد البرلماني الدولي

5. ما يستجد من أعمال





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

147th IPU Assembly

Luanda, Angola
23–27 October 2023



Draft agenda

Joint Meeting with the Chairs of the Geopolitical Groups and the Presidents of the Standing Committees

Monday, 23 October, 11:00 – 13:00, Tenda 1, ground floor

1. **Update by the President on his main activities since the 146th Assembly in Manama**
2. **Update by the Chairs of the Geopolitical Groups on their main activities since the Manama Assembly, and expectations from the Luanda Assembly**
3. **Rotation of the Presidencies and Vice-Presidencies of the Standing Committees**
(document C/JM/147/3-Inf)
4. **IPU priority theme for 2024 on peace and international security: Contribution of the IPU Member Parliaments, Standing Committees and other IPU bodies**
5. **Any other business**

E

#IPU147